

许昌DHL国际快递 许昌DHL快递服务网点

产品名称	许昌DHL国际快递 许昌DHL快递服务网点
公司名称	安徽敦航国际货运代理有限公司
价格	26.00/千克
规格参数	DHL:国际快递 国际空运:全球送达 上门取件:免费包装
公司地址	安徽省合肥市肥西县玉兰大道与长安路交口柏堰商业服务中心门面C1-18、19号
联系电话	15955942666 18010889846

产品详情

因为顾客供不应求，DHL将在2019年4月15日发布DHL P?ckchen XS International，这是一款面对期待运输净重不得超过2KG并且在要求规格限定里的小包裹的个人顾客的新品；别的欧盟成员国/区域的价格是4.89 欧，全部其它国家/区域的价格是 8.89 欧。DHL P?ckchen XS 将填补已有的大中型国际快递和包裹产品种类。DHL Pckchen XS 的运送标识将在 2019 年 4 月 15 之日起根据 DHL 的线上邮资服务项目、DHL 应用软件或德国邮政店铺的线上邮资用户提供。包裹还可以在法国各地 28,000 好几个包裹递送点投递，包含 Deutsche Post 零售店、DHL Paketshops、DHL Packstations 和 DHL Paketboxes。

愈来愈多国家对于包括商品的货品开展电子器件注册登记的海关部门与安全相关需求。针对个人顾客，DHL 为国际货运给予 DHL P?ckchen 和 DHL Paket 商品，因为它早已达到线上领域内的这个要求。

依靠 Warenpost International，客户需求能将重约 2 斤的货物运送去国外，每个季度*少要运输 5 次。比较重的货品可作为 DHL Paket 运送。品种繁多的德国邮政信件商品依然能够个人和商业客户用以国际性文档运送。Due to high customer demand, on April 15, 2019, DHL will launch DHL P?ckchen XS International, a new product for private customers wishing to ship small parcels that weigh up to 2 kilograms and are within specified size limits; the price is 4.89 to other EU countries and 8.89 to all other countries. The DHL P?ckchen XS will complement the existing product range for larger-format international packages and parcels.

Shipping labels for the DHL P?ckchen XS will be available from April 15, 2019, through DHL ' s online franking service, the DHL app or the online franking service in the Deutsche Post shop. The parcels can be dropped off at the more than 28,000 parcel drop-off points throughout Germany, including Deutsche Post retail outlets, DHL Paketshops, DHL Packstations and DHL Paketboxes.Effective January 1, 2019, Deutsche Post changed its general

terms and conditions to prohibit the shipment of goods in international letters. In doing so, Deutsche Post implemented the Universal Postal Union ' s division of international letter content into goods and documents and took the first steps to meet customs- and security-related demands from a growing number of countries for electronic registration of shipments that contain goods. For private customers, DHL offers its DHL P?ckchen and DHL Paket products for international shipments of goods as they already satisfy these requirements in the online sector.